
Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Rakoviciach   

konaného dňa  8. marca 2022  

 

Prítomní: 

 

Starosta obce    -     Dušan Daloš                          

 

Poslanci OZ     -     Zuzana Bokorová 

                               Daniel Današ                      

                               Ing. Marek Hevier  

          Monika Masárová 

        Anna Magalová – prihlásená cez videokonferenciu Zoom Meeting 

               

Ostatní prítomní:    Ing. Lucia Duračková – kontrolórka obce 

           Martina Micháliková - účtovníčka 

                               Jarmila Chnápková - zapisovateľka          

                  
Program rokovania: 

 

1. Otvorenie zasadnutia a určenie overovateľov zápisnice 

2. Kontrola uznesení 

3. Rekonštrukcia kolkárne na kultúrny dom 

4. Odpredaj pozemku  

5. Odkúpenie pozemkov – obytná zóna II. 

6. Odpadové hospodárstvo 

7. Žiadosť neverejného poskytovateľa sociálnej služby o finančný príspevok 

8. Humanitárna pomoc Ukrajine 

9. Zmena rozpočtu obce na rok 2022 

10. Čerpanie rezervného fondu 

11. Rôzne 

12. Diskusia 

13. Záver 

 

R o k o v a n i e : 

 

Bod 1. Otvorenie zasadnutia a určenie overovateľov zápisnice 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva zahájil starosta obce p. Dušan Daloš. Starosta obce  

privítal všetkých prítomných, konštatoval, že na rokovaní OZ sú fyzicky prítomní 4 poslanci, 

poslankyňa Anna Magalová sa bude na zasadnutie pripájať v priebehu rokovania na diaľku 

cez Join Zoom Meeting – bude pripojená cez videokonferenciu – bude vidieť a počuť 

rokovanie Obecného zastupiteľstva cez notebook. Na začiatku zasadnutia starosta 

zablahoželal všetkým ženám prítomným na zasadnutí ku dňu žien, ktoré je práve dnes 

8.3.2022. Obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Ďalej starosta oboznámil prítomných 

poslancov s programom zasadnutia OZ, ktorý poslanci obdržali na pozvánkach. Za 

overovateľov zápisnice určil starosta obce poslancov Moniku Masárovú a Zuzanu Bokorovú. 

O programe zasadnutia dal starosta hlasovať.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         4  
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Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  17/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e 
rokovať na zasadnutí OZ podľa programu uvedeného na pozvánkach.  

 

Bod 2. Kontrola uznesení 

 

Kontrolu uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ konaného dňa 08.02.2022 previedol 

starosta obce p. Dušan Daloš. Konštatoval, že uznesenia z predchádzajúceho OZ boli splnené 

alebo sa priebežne plnia.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        4 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  18/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

k o n š t a t u j e, 

že uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia OZ boli splnené, priebežne sa plnia. 

 

Bod 3.  Rekonštrukcia kolkárne na kultúrny dom  

 

Starosta otvoril ďalší bod rokovania. Rozhodli sme sa rekonštruovať starú kolkáreň na 

kultúrny dom, avšak nedarí sa nám získať nejaké nenávratné finančné prostriedky, 

nevychádzajú žiadne výzvy, nie sú možnosti uchádzať sa o finančné prostriedky. Už na 

minulom zasadnutí sme o tomto hovorili. Zameriame sa na etapy v rámci rekonštrukcie starej 

kolkárne – rekonštrukcia kúrenia, obnovu unimobuniek požiarnej zbrojnice a potom v ďalšej 

etape by sme sa mohli zamerať na budovu starej kolkárne.  Najväčším problémom je kúrenie 

– rekonštrukciu ústredného kúrenia bola riešená vrámci stavebnej dokumentácie. 

Vykurovanie požiarnej zbrojnice je potrebné z dôvodu, že sa tam nachádza požiarne vozidlo 

IVECO. Máme to urobené len provizórne. Požiadali sme o vypracovanie projektovej 

dokumentácie na predpokladanú hodnotu zákazky, treba to kompletne prerobiť. Kotol, ktorý 

tam máme, bude slúžiť pre kolkáreň, ďalší kotol bude slúžiť na vykurovanie budov kolkárne 

a hasičskej zbrojnice. Predpokladaná hodnota zákazky je 21.000 eur, zahŕňa v sebe aj materiál 

aj prácu. Je to rekonštrukcia, to znamená bude sa hradiť z kapitálových výdavkov. Máme 

ďalšie stavby, kde budeme potrebovať finančné prostriedky. Nemáme dokončenú  

komunikáciu na OZ III, robí sa na OZ I a pripravuje sa výzva na OZ II. Ing. Marek Hevier 

hovorí, že je potrebné s tým niečo robiť. Ak nie sú možnosti získania finančných 

prostriedkov, musíme robiť z vlastných prostriedkov po čiastkach a to etapovito. Návrh 

nákladov na kúrenie sme si vypočuli, je to základná infraštruktúra, stará kolkáreň si zaslúži, 

aby sa s ňou niečo robilo. V hasičskej zbrojnici je uskladnená technika nemalej hodnoty, tiež 

si zaslúži našu pozornosť. Na minulom zasadnutí sme sa bavili aj o väzníkovom krove na 

unimobunkách, máme nejaké cenové ponuky? Starosta hovorí, že 1700 eur by vychádzal krov 

a 1850 strecha – plech. Ešte by bolo treba nejaké OSB dosky. Ak by sa robila nová strecha, 
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muselo by to ísť z kapitálových výdavkov. Ak by sme začali s rekonštrukciou kúrenia, potom 

sa môžeme pustiť do strechy na unimobunkách a tiež by sa malo niečo robiť so strechou na 

kolkárni. Vyriešime túto vec, potom náš čaká parkovisko pri základnej škole, potom 

parkovisko pred materskou školou. Pri výpočte miery triedenia sme vyšli dobre, môžeme 

finančné prostriedky z Environmentálneho fondu  použiť aj na iné výdavky, nielen na odpady. 

Tieto finančné prostriedky využijeme hlavne na výstavbu komunikácií, parkoviská. Poslanec 

Današ sa pýta, kedy sa začne verejná súťaž na komunikáciu OZ II. Trochu sa to zdržalo, tento 

týždeň odchádzajú všetky podklady verejnému obstarávateľovi. Veľký dôraz sa venoval 

vsakom. Ing. Hevier hovorí, že urobme 1 vec, na ktorú budeme mať peniaze, ukončime, 

potom sa pustime do ďalšej, aby sme nemali rozrobených veľa vecí a aby nám stačili finančné 

prostriedky. Starosta dal hlasovať o investícií na rekonštrukcii starej kolkárne a požiarnej 

zbrojnice.  

  

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        4 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  4 

Hlasovanie:   za:             4 

                      proti:         0 

                      zdržal sa:  0    

 

U z n e s e n i e   č.  19/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e 
rekonštrukcie kúrenia starej kolkárne a strechy požiarnej zbrojnice. 

 

Bod 4.  Odpredaj pozemku 

 

Na starostu sa obrátil vlastník nehnuteľnosti v obci p. Adamec, ktorý by si chcel vysporiadať 

svoju nehnuteľnosť. Je spoluvlastníkom nehnuteľnosti – rodinného domu, avšak pozemky pod 

domom a záhradou, ktorú užíva, nie sú celkom vysporiadané, je spoluvlastníkom C parciel č. 

816/2 a 817/1 pod domom a záhradou. Spoluvlastníkom tejto parcely je aj obec Rakovice. 

Vlastník by potreboval odkúpiť od obce jej podiel vo výške 14/49-ín, prípadne vymeniť za iné 

pozemky, ktorých je vlastníkom. P. Milan Adamec je vlastníkom E parcely č 817/1 a 817/2, 

ktoré sa ťahajú až po koniec územia obytnej zóny IV, ktorá sa bude postupne tiež tvoriť. 

Potrebujem vedieť, či by ste súhlasili s vypracovaním geometrického plánu, že či súhlasíte 

s týmto zámerom výmenno-kúpno-predajným, to čo máme spoločné vymeníme, a kde je 

rozdiel buď budeme kupovať alebo odpredávať. O cene by sme sa bavili potom keď budeme 

vedieť ako to vyjde. Najmä sa nám jedná o cestu. Poslanci nemali pripomienky.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        4 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  20/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

zámer výmeny a kúpno – predajný vzťah s vlastníkom nehnuteľnosti v obci Rakovice p. 

Milanom Adamcom podľa vypracovaného geometrického plánu. 
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Bod 5. Odkúpenie pozemkov – obytná zóna II. 

 

Na najnovšej obytne zóne D2 sa pripravuje projektová dokumentácia pre územné konanie. Na 

Obytnej zóne II., t.j. oproti úradu, sa pripravujú po častiach geometrické plány, ktoré zaberajú 

čiastkové územia.  Geometrické plány budú rozčlenené na OZ II-1 to bude od včelína po 

Horylovú, OZ II-2 bude od Ševečkovej po Šnajdara, nasleduje OZ II-3 – jestvujúca – 

vybudovaná časť od Zedníčka po Današa a ďalšia etapa je od Današa po Tiralu. Uvidíme 

pokiaľ sa nám to podarí robiť. My by sme mali teraz vysporiadať pozemky, lebo 

premiestňujeme miestnu komunikáciu z Holešky na inú parcelu. Odobrujete vykonávať tieto 

prípravné veci? Dostaneme sa nie do presnej zhody, buď budeme odkupovať alebo predávať, 

budeme odkupovať alebo predávať za cenu 5,- eur ako to máme schválené? Ing. Hevier 

hovorí, že majiteľom pozemkov – záhrad sa mnohonásobne zhodnotia pozemky, ktoré by len 

tak ležali ladom, ak by si to uvedomili, nebudeme sa brániť tomu, keby nám časti svojich 

pozemkov, ktoré budeme potrebovať na výstavbu komunikácie aj bezodplatne darovali. Obec 

bude musieť vybudovať inžinierske siete, komunikácie, čo je dnes nemalý náklad. Cestu – 

komunikáciu už v existujúcej vybudovanej časti OZ II sme dostali bezodplatne, avšak koľko 

nás bude ešte stáť. V tejto lokalite sa každému vlastníkovi pozemkov zhodnotia pozemky, 

vzniknú tam stavebné pozemky. Ak by sme oslovili týchto občanov, či by neboli ochotní obci 

darovať časť svojich pozemkov na vybudovanie komunikácie alebo ich osloviť s ponukou 5,- 

eur za 1 m
2
, čo je pre týchto vlastníkov nehnuteľností veľmi férová ponuka. Dnes tam majú 

pozemky, ktoré nie sú obchodovateľné. Ak by nepristúpili na takúto ponuku, máme v obci aj 

iné priority. Máme rozpracovanú D2 a tá by mala mať aj vyššiu prioritu. Tu keď bude obec 

predávať, bude mať príjem, na OZ II budeme mať len náklady. Ing, Hevier navrhuje, ak 

občania uznajú za vhodné, aby obci darovali časť pozemkov, prípadne strop ponúknuť 5, eur 

za 1 m
2
. Pristúpil by som k rokovaniu s jednotlivými vlastníkmi.    

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         4 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  21/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

zámer postupnej výmeny, predaja alebo kúpy pozemkov podľa vypracovaných geometrických 

plánov na Obytnej zóne II  bezprostredne v okolí Holešky, ktorá bude tvoriť komunikáciu 

v tejto časti, bezodplatne, prípadne v cene najviac 5,- eur za 1 m
2
. 

 

Bod 6. Odpadové hospodárstvo  

 

Dňa 28.2.2022 sme začali s čipovaním a pasportizáciou nádob, ktorý zabezpečila spoločnosť 

Marius Pedersen. Ešte nemáme všetko dokončené, budeme pokračovať pri budúcom vývoze. 

Systémy evidencie u Marius Pedersen a JRK budú spolupracovať. Mali by sme vážiť 

jednotlivé nádoby od vývozov v mesiaci apríl, ZKO by malo byť 25.4.2022. Sme pilotný 

projekt, nie sme jediný, v meste Piešťany majú určité časti, ulice začipované. Hovoril som 

Vám, že budeme podávať žiadosť na nové zariadenie na zber biologicky rozložiteľných 

odpadov, BRKO – kuchynské sú dosť náročné vrámci zberu, toto budeme naďalej riešiť 

v spolupráci so spoločnosťou FIDELITY. Keď som teraz riešil vrámci projektu váhu, tak 

váha by mala vyjsť na cca 20.000,- eur, váha musí byť zabudovaná v zemi. Ak chceme 

skvalitniť službu na zbernom dvore a zabezpečiť občanom určitý komfort, musíme 
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zabezpečovať nové zariadenia. Nevieme ako dlho bude trvať vyhodnocovanie žiadostí, ak by 

sme z projektu vyčlenili váhu, mohli by sme ju uhradiť z odpadových financií. Školský zber 

chceme aj naďalej zabezpečovať. Každý prvý utorok v mesiaci je vyčlenený na zber papiera 

na zbernom dvore, chceli sme, aby si to občania nemuseli celý rok držať doma, ale aby to 

mohli priebežne nosiť na zberný dvor. Začali sme spolupracovať s Mariusom Pedersenom.   

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         4 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  22/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

b e r i e   n a   v e d o m i e  

informácie starostu ohľadom odpadového hospodárstva.  

 

Bod 7. Žiadosť neverejného poskytovateľa sociálnej služby o sociálny príspevok 

 

Obec Rakovice obdržala dňa 10.02.2022 žiadosť neverejného poskytovateľa sociálnej služby 

o poskytnutie finančného príspevku, zároveň žiadosť o zabezpečenie poskytovania sociálnej 

služby na rok 2022 od 3 občanov s trvalým pobytom v našej obci. Bol novelizovaný zákon č. 

448/2008 o sociálnych službách. Zákon ukladá povinnosť obci prispievať zariadeniu od 100 

eur mesačne. Kontrolórka hovorí, že zákonná povinnosť prispievať je. Určitou čiastkou si 

musia na poskytovanie služby prispievať sami. My by sme mali prispievať tiež. Prečo 

neprispievajú rodinní príslušníci? Nedá sa posudzovať paušálne, musíme riešiť každý prípad 

samostatne – individuálne. Kontrolórka odporúča starostovi vyžiadať si od zariadenia 

ekonomicky oprávnené náklady. Potom budeme rokovať s rodinnými príslušníkmi. Prihlásila 

sa cez videokonferenciu Zoom Meeting poslankyňa Anna Magalová a je prítomná na 

zasadnutí Obecného zastupiteľstva na diaľku. Občania, ktorí žiadajú o poskytovanie sociálnej 

služby, sú aj vlastníci nehnuteľností v obci, možno by sa mali zamyslieť, či neuspokoja 

záväzky, pohľadávky napríklad predajom svojich nehnuteľností.  Zákon nám niečo ukladá, 

ale keď na to nemáme, čo si máme zobrať úver? Kontrolórka hovorí, že v žiadnom prípade. 

Zariadenie má ekonomicky oprávnené náklady, nejaké peniaze dostáva od svojich klientov, 

nejaké peniaze dostávajú od štátu, prípadne VÚC. Toto nech by nám všetko vyčíslili. Starosta 

bude pýtať od ZMOSu právne stanovisko, na sneme Mikroregiónu sa o tom so starostami 

pobavíme. Poslankyňa Magalová však nemala zatiaľ zapnutý mikrofón na svojom notebooku, 

preto zatiaľ nehlasovala. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  23/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

o d p o r ú č a   s t a r o s t o v i 
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vyžiadať si od zariadenia – poskytovateľa sociálnej služby ekonomicky oprávnené náklady na 

klientov zariadenia, na ktorých finančný príspevok požadujú od obce.   

 

Bod 8. Humanitárna pomoc Ukrajine  

 

Poslankyňa Magalová má zapnutý mikrofón, už ju aj počujeme, aj keď slabo. Chyba bude na 

jej strane, pravdepodobne má slabý mikrofón.  

Tento bod starosta zaradil z toho dôvodu, že ho oslovil občan Veselého Mário Jančovič, ktorý 

organizoval zbierku na pomoc Ukrajine. Napísal aká materiálna pomoc by sa mala zbierať. 

Chcel, aby sa materiálna pomoc nosila na obecný úrad. Keď sa však starosta z médií 

dozvedel, aké problémy sú na hraniciach s touto humanitárnou pomocou, nie je to kam dávať, 

veľa vecí sa aj znehodnotilo,  nepovažoval za nevyhnutné ihneď so zbierkou začať. Radšej by 

bolo dobré skúsiť pomoc finančnú. Vrámci finančnej pomoci je to stále aktuálne. Poslankyňa 

Masárová povedala, že v škole sa dohodli, že všetky peniaze čo dostanú napríklad za papier 

zašlú na pomoc Ukrajine, rodičovské združenie bude nápomocné pri financiách, urobia akcie 

a výťažok z nich tiež zašlú Ukrajine. Ako sa dohodneme, škola čaká na nás. Kontrolórka  

hovorí, že by sa mohol otvoriť transparentný účet, lebo zbierať peniaze na obecnom úrade je 

tiež nereálne. Z transparentného účtu je tiež potrebné niečo kúpiť a kam to dať. Na Ukrajine 

sú v ohrození aj školy, škôlky, zistiť účet a tam im to poslať. Kontrolórka hovorí, že nie je 

šanca, tam nič nefunguje. Nemusí to na Ukrajinu ísť teraz. V Piešťanoch sú 3 odberné miesta, 

kde zberajú humanitárnu pomoc a už sú všetky preplnené. Na Ukrajinu to vozia len Ukrajinci, 

a čaká sa, že keď sem prídu utečenci, tak sa im to rozdá. Ak sem prídu utečenci, tak sa musia 

do 3 dní dostaviť na cudzineckú políciu, aby dostali štatút dočasného útočiska. Vtedy budú 

mať nárok aj na nejakú pomoc od štátu. V Piešťanoch by sa malo utvoriť nejaké nové 

stanovište, kde by nosili humanitárnu pomoc aj z iných obcí okresu Piešťany. Ak sem k nám 

prídu utečenci, ich deti, tie možno viac budú potrebovať našu pomoc, bude to adresné. Budú 

potrebovať obedy, stravovanie, ubytovanie, oblečenie. VÚC chce tiež vyčleniť nejaké 

internáty pre utečencov, je dosť pravdepodobné, že by to bol aj internát v našej obci. 

V súčasnej dobe je humanitárna pomoc pravdepodobne zbytočná, zbierali by sme potom čo 

by bolo v tom čase potrebné. Transparentný účet by mal byť bezpoplatkový. Môže byť aj tak, 

že by sme v kolkárni napríklad umiestnili pokladničku na pomoc Ukrajine a kto by chcel, 

môže anonymne prispieť a potom by sme to zaslali na ten transparentný účet. Kontrolórka 

hovorí, že je ešte možnosť, aby sa schválil z rozpočtu obce finančný príspevok a ten by sa 

poslal na transparentný účet. Sú aj iné možnosti, napríklad ZMOS zriadil transparentný účet, 

viaceré organizácie tiež  majú účty na pomoc Ukrajine. Aký by to malo motivačný význam 

zbierať na transparentný účet ZMOSu. Poslankyňa Bokorová hovorí, či budú občania zbierať 

na náš transparentný účet, lebo tam vidí každý každého a ľudia sa medzi sebou poznajú, sme 

malé územie. Ing Hevier hovorí, či to bude mať želaný efekt, lebo kto chcel pomôcť, už určite 

pomohol, sú viaceré možnosti, cez Červený kríž, organizácia Človek v ohrození, a podobne. 

Rozumnejšie by bolo počkať  a ak by tu v našom internáte boli utečenci umiestnení, tak 

potom tú pomoc smerovať adresne im, či už materiálnu alebo finančnú. Ak by sem prišli deti 

z Ukrajiny, tiež sa budú musieť aj začleniť do školského systému – do tried. Tých možností 

ako prispieť či už finančne alebo materiálne na zmiernenie negatívneho postavenia ľudí, ktorí 

opustili vlastné domovy pred vojnou, budeme mať, ak tu budú umiestnené deti 

v predškolskom  alebo v školskom zariadení. Zatiaľ budeme zdržanlivý, zamerali by sme sa 

na pomoc pre utečencov v obci alebo v regióne. Momentálne by sme nechali pomoc pre 

Ukrajinu na individuálnom rozhodnutí občanov. Starosta dal hlasovať. 

    

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 
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                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  24/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

zatiaľ neorganizovať humanitárnu ani finančnú pomoc pre utečencov z Ukrajiny, ale do 

budúcna našu pomoc zamerať adresne pre utečencov, ktorí budú v našej obci alebo regióne.  

 

Bod 9. Zmena rozpočtu obce na rok 2022 

 

Návrh na zmenu rozpočtu obce na rok 2022 obdržali poslanci s materiálmi na zasadnutie OZ 

a zároveň aj vysvetlenie k zmenám v rozpočte. Financie, ktoré boli už na dnešnom zasadnutí 

spomínané, sú premietnuté aj do zmeny rozpočtu na rok 2022. Jednotlivé zmeny rozpočtu 

vysvetlila účtovníčka obce p. Micháliková. Kontrolórka obce mala otázku, z ktorej položky 

boli presunuté finančné prostriedky na vyplatenie odmeny pre zamestnancov originálnych 

kompetencií. Bolo to z položky 637 009 – náhrady mzdy a platu. Starosta dáva hlasovať.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  25/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

zmenu rozpočtu obce Rakovice na rok 2022, celkovo sa rozpočet obce na rok 2022 zvyšuje 

v príjmovej i výdavkovej časti. Upravený rozpočet na rok 2022 tvorí v príjmoch čiastku 

1,467.688,00 € a vo výdavkoch tvorí čiastku 1,467.688,00 €. Úprava rozpočtu je 

prílohou zápisnice. 

 

Bod 10. Čerpanie rezervného fondu 

 

Rozpis čerpania rezervného fondu poslanci obdržali s pozvánkou. Čiastka 495,- eur sa použije 

na projektový manažment projektu WIFI pre TEBA, čiastka 21.000,- eur je určená na 

rekonštrukciu kúrenia v starej kolkárni. V priebehu prerokovávania tohto bodu zo zasadnutia 

odišla poslankyňa Zuzana Bokorová. Poslanci nemali pripomienky k čerpaniu rezervného 

fondu, starosta dal o ňom hlasovať.           

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         4 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  26/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  
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čerpanie finančných prostriedkov rezervného fondu vo výške 21.495,- eur.  

 

Bod 11. Rôzne 

 

11.1. 

Starosta obce informoval poslancov o službe MUNIPOLIS. Je to komunikačná služba – 

aplikácia, cez ktorú by sa k občanom mali dostávať informácie z úradu, hlásenia v rozhlase, 

novinky. Je možnosť dostávať informácie na telefón cez SMS (pre tých ktorí nemajú telefóny, 

na ktoré sa dá stiahnuť mobilná aplikácia a nemajú ani mail), ďalej cez mail alebo cez 

aplikáciu. Registračné letáky budú roznesené po obci, vyhlasovať to budeme v obecnom 

rozhlase a aj na stránke bude návod ako sa do systému prihlásiť. Máme občanov, ktorí 

nepočujú hlásenie v rozhlase, nedozvedia sa o dôležitých oznamoch. A tu cez MUNIPOLIS 

aplikáciu sa k nim všetko dostane. Máme už aplikáciu v obraze, tá preberá informácie len zo 

stránky obce, tu bude aj hlásenie rozhlasu, cez SMS môžeme dať vedieť o dôležitých 

oznamoch hlavne asi starším občanom. Zariadenie je napojené aj na informačný systém 

FLORIÁN. MUNIPOLIS je prehľadná aplikácia, môžete dostávať informácie aj z iných obcí, 

nielen našej, musíte si ich navoliť. Obec Borovce má tiež túto aplikáciu. Ing. Hevier sa pýta, 

či táto aplikácia je pre obec spoplatnená? Zatiaľ sme zdarma v skúšobnej verzii, ak budeme 

mať dosť zaevidovaných občanov, budeme mať mesačný poplatok od 25,- do 50,- eur 

mesačne od počtu zaevidovaných účastníkov. A platíme aj za aplikáciu V obraze? Len pri 

aktivácií bol poplatok. Aby sme zbytočne neplatili 2 aplikácie, aj keď MUNIPOLIS sa tvári 

že je to prepracovanejšie. Snažíme sa dostať informácie čo najviac k občanom. Podstatné je, 

aby mali občania o to záujem. Pripravujeme informačné letáky, zároveň pôjde oznam 

v rozhlase a oznam na internetovej stránke.  Máme dosť občanov, ktorí nepočujú o je hlásené 

v obecnom rozhlase a nechce sa im chodiť na web na stránku obce, aby si pozreli čo sa 

hlásilo. Dávame im možnosť, aby sa o dôležitých oznamoch dozvedeli priamo z aplikácie 

a sami si vyberú, či chcú si oznam vypočuť alebo pozrieť. Pre občanov je táto služba zdarma.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         4 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  27/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

b e r i e    n a   v e d o m i e 

informácie starostu obce o zavedení komunikačnej služby MUNIPOLIS.  

 

11.2 

Starosta ďalej informoval poslancov o skutočnosti, že vrámci uvoľňovania opatrení by sme 

mohli už aj uvažovať o tom, či usporiadame podujatia zaužívané v obci ako napríklad oslavy 

MDD a oslavy hodov. Minulý rok oslavy MDD neboli, ale pre deti sme usporiadali akciu 

ukončenie prázdnin. Akým smerom by sme sa uberali? Oslavy MDD boli viac zaužívanejšie, 

tie by sme ponechali. Porozmýšľajte do budúceho zasadnutia, aby sme stihli všetko 

zabezpečiť. Ing. Hevier pripomína, že sme členmi oblastnej organizácie cestovného ruchu 

Rezort Piešťany, odkiaľ by sme mohli žiadať o finančný príspevok, aby sa nám čiastočne 

vrátil členský príspevok. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 
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Počet prítomných poslancov:                         4 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e   č.  28/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

b e r i e    n a   v e d o m i e 

informácie starostu obce k pripravovaným akciám poriadaných v obci.  

 

11.3. 

Starosta hovorí, že minulý rok mu odišiel notebook, teraz používa svoj. Je to pracovný 

nástroj, treba zakúpiť nový. Ing. Hevier navrhuje z bežných finančných prostriedkov zakúpiť 

nový notebook. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         4 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  29/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

zakúpenie notebooku na obecný úrad.  

 

11.4. 

Na obecný úrad prišli sťažnosti na voľné pobehovanie psa rodiny Kolenových. Pes vždy príde 

do dvora rodiny Ing. Petra Bernáta, je agresívny, útočný. Ing. Hevier hovorí, že to nie je ani 

o voľnom pohybe psa, ale o pohybe psa na súkromnom pozemku. Už viac krát sa stalo, že 

museli volať majiteľa psa, aby si ho prišli vyzdvihnúť. Toto sa opakuje neustále. P. Bernátová 

kontaktovala Ing. Heviera ako zástupcu starostu, nakoľko nevedela či pán starosta nie je PN. 

Majú obavy z toho, aby sa nikomu nič nestalo, lebo pes bol agresívny aj voči pani Kolenovej 

staršej. Je potrebné niečo radikálnejšie riešiť. Ing, Koleno už bol na riešení komisie, prisľúbil 

nápravu, avšak k nej nedošlo. Je potrebné zo strany Kolenových urobiť ráznejšiu nápravu, 

možno voliera by bolo riešením, aby im neutekal z dvora. Mali by sme majiteľov psa 

upovedomiť písomne. Ak by sa stav nezlepšil, krajná možnosť by bolo uloženie pokuty. Aj 

exkrementy od psov nám nevymizli, poslankyňa Masárová hovorí, že najviac ich je pri 

smetných košoch.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         4 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  30/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

o d p o r ú č a   s t a r o s t o v i 
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zaslať písomné upozornenie majiteľovi psa Ing. Kolenovi.  

 

Bod 12. Diskusia  

 

Pred bytovkami budeme prekrývať zberné miesto nejakou strešnou konštrukciou, natočíme 

kameru na toto zberné miesto, lebo sa nám nájomníci bytoviek sťažovali na to, že im tam 

chodia hádzať odpad aj cudzí občania. Tento priestor – zberné miesto uzamkneme a bude sa 

dať otvoriť pomocou odpadových kartičiek, ktoré dostala každá domácnosť.  

 

Bod 13. Záver 

 

Nakoľko neboli vznesené žiadne iné pripomienky ani dotazy, starosta obce p. Dušan Daloš 

program rokovania ukončil a poďakoval prítomným za účasť.   

 

 

Overovatelia zápisnice:       Monika Masárová                ............................................ 

 

                                             Zuzana Bokorová                ............................................. 

   

Zápisnicu zapísala:              Jarmila Chnápková               ............................................. 

 

 

 

 

 

 

                                                 Dušan Daloš 

                                                  starosta obce 


